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Do : Burmistrz Miasta Sanoka

Dotyczy : llciqżliwości prowadzonej działanoki gaspodarczej na dłigłce 73fi43 położanej

w stretie l śńdmiejskiej w Sanoku

Szanowny Pąnie Burmistrzu,

W związku z licznymi prośbami mieszkańców sąsiadujących z działką L3lt4g
zamieszkujących w okolicach ulic Dmowskiego, ll Putku trzelców Podhalańskich oraz
Kopernika, skarżących się na uciążliwość prowadzonej na tej driałce działalności gospodarczej ,

zwracam się do Pana Burmistna o wnikliwe zbadanie tej sprawy. Mieszkańcy informują mnie
o uciążliwości polegającei na zwiększonym hałasie, znacznie przekraczającym dopuszczalne
normy, zwiększonym zapyleniu oraz niedbałością o preepisy bezpieczeństwa i higieny Ffficy,
którę obserwuią na terenie prowadzonej dziataności. Zważyw zy na fakt, że w ostatnim okresie
działaność pnedsiębiorstwa ,,Komańcz" wzmożyła się, co nie tety przełożyło się na jeszcze

większe niedogodności dla naszych mieszkańców, zwracam się do Pana Burmi trza o odpowiedź
na następujące pytania :

1. Kto wydał zgodę no prowadzenie dzialalności tego Ępu w centrum miastd
w otoczeniu domów jednoradzinnych araz bloków mieszkalnych ?

2. Czy Burmistn zamierza zwrócić się do odpowiednich instytucli (np. WtOŚ} z wnioskiem
o Weprowadzenie stosownych kontroti i badqń ?

3. Czy z tytułu prowadenej działalności przez przedsiębiorstwo ,,Komończ" wdywajq do
budżetu miasta jakieś podatki?

4. Czy Burmistrz zamierza podjqć rozmowy z przedsiębiorcq i zaproponuje ew ntualnq
innq lokalizację, chociaźby no terenach należqcych do miasta l pmeznlczanych do
tego typu działalnłści ?
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